

突破宣道简介

About Breakthrough Missions

一、我们的异象

有人目睹无数吸毒者不断进进出出监狱和戒毒所的时候，斩钉截铁地下一个断语说“吸毒者永远都是个吸毒者！”这似乎已到了无可救药的地步。毒品确实摧残人的肉体，也腐蚀人的心灵！但实际上，我们深信：在耶稣基督里，吸毒者的生命都能重现曙光。我们也紧紧地抓住了圣经的应许。

[所以天父的儿子若叫你自由，你们就真自由了。](约翰福音八章 36 节)

1, Our Vision

Those who witness drug addicts going in and out of prisons and Drug Rehabilitation Centres time and again often feel that these people are hopelessly beyond help, that “a drug addict will always be a drug addict”. It is very true that substance abuse can destroy a person’s physical health and erode their spiritual strength. Nonetheless, we sincerely believe that a ray of hope shines upon drug addicts who are in Christ. We hold firmly to the Bible’s promise that “If the Son therefore shall set you free, you shall be free indeed.” (John 8:36)

二、我们的成立

在 1983 年 7 月 1 日，“突破宣道之家”靠着神的应许凭着信心，开始了福音戒毒的工作使命。“突破宣道”从 1983 年成立迄今，不单有清晰的异象，更负有划时代的宣道使命，这使命是神呼召我们正视并回应今天社会嗜毒者的问题与需要。因这神圣的使命促使我们以生命委身、以生命扶持生命、以生命建立生命的服事，来彰显耶稣基督的大爱大恩。

2, Our Beginning

On the 1st of July in 1983, Breakthrough Missions, through faith in God’s promises, was founded to help drug addicts. Since Breakthrough’s founding in 1983, we have been given not only a clear vision, but also a evangelical mission that spans across all times. The mission is God’s call to us to face up and respond to the problems and needs of drug addicts in today’s society. This sacred calling led us to commit our lives to support and build other lives in a ministry that manifests the awesome love and grace of Jesus Christ.

三、我们的信念

以荣耀上帝的名而设立的福音戒毒所。

以福音戒毒：“不靠药物，不靠己力，单靠耶稣基督”。

以圣经为信仰和生活之最高权威和准则。

3, Our Beliefs

- That God will be glorified in the setup of this ministry.
- That the power of the Gospel is the underlying factor of successful drug rehabilitation: “Not through medication nor by man’s willpower but through Jesus Christ alone”
- That the Bible is the absolute highest authority and standard directing our lives.

四、我们的使命

传扬耶稣基督；辅导前嗜毒者重新开始过一个更有意义、有价值的人生并得享新生命的真自由。

帮助前嗜毒者重返社会融入社群，在生活与工作发挥光和盐的作用并为家庭和社会带来更大的贡献与祝福。

栽培过来人成为主耶稣基督的门徒，并委身于福音戒毒的使命。

差派福音戒毒宣教士到国外有需要的地方服事，装备当地教会有负担的弟兄姐妹，参与和推动福音戒毒的异象和使命，引领在迷途中的嗜毒者回归正道——荣神益人。

4, Our Mission

To teach about Jesus Christ and counsel former addicts towards leading a more meaningful and value-added life, and to enjoy their newfound freedom in the Lord.

To assist former addicts to reintegrate into society and be as salt and light in their work and living, thereby bringing greater contribution and blessings to society and their families.

To nurture reformed addicts to become disciples of Christ to dedicate themselves unto the Gospel rehabilitation ministry. To send Gospel Rehabilitation missionaries overseas to serve in needy countries in partnership with the churches. Through this they can guide wandering drug

addicts back onto the right path, thus glorifying God and bringing blessings to man.

五、信仰与生活

福音戒毒的目标，旨在使身、心、灵健康与平衡的成长—享受和热爱在耶稣基督里丰盛的生命。

生命造就：早晨灵修、敬拜赞美、晚上祷告、查经、教会主日崇拜、团契分享。

休闲娱乐：羽毛球、篮球、兵乓球、跑步、游泳、钓鱼、阅读和下棋等。

栽培课程：灵命造就、初信栽培、信徒装备、领袖训练、神学院晚间课程。

其他课程：重返社会课程、学弹吉打、声乐赞美、汉语拼音、电脑课程等。

5, Faith and Living

Gospel-based drug rehabilitation aims to help one's body, mind and spirit grow in a healthy and balanced manner so that it is possible to enjoy the fruitful life in Christ.

- Life Building Activities: morning devotion, praise & worship, evening prayers, Bible studies, Sunday worship, fellowship & sharing
- Recreations: Badminton, basketball, table tennis, jogging, swimming, fishing, reading and chess.
- Spiritual Development programme: Follow-Up Programme (nurturing of new Christians), Discipleship training, Leadership training, evening theological classes, hymn singing classes,
- Other courses: Reintegration courses, guitar classes, Hanyu Pinyin, computing courses etc.

六、信心与工作

突破宣道之家是一间非盈利的福音戒毒机构，多年来我们凭着信心靠着上帝的供应，帮助前嗜毒者重新开始新的生命到重返社会。凡申请进来突破的前嗜毒者都无须缴付分文。突破除了靠教会弟兄姐妹们爱心的奉献以外，我们更靠主努力勤劳工作，这不单可藉以治疗和康复，并且能让弟兄们从工作中建立责任感和纪律的生活，同时也是维持这大家庭生活费的经济来源。我们工作的目标是要提供最好的服务、工作的最终使命是要荣神益人爱人。所有营业的收益都归入“突破宣道之家”发展福音戒毒事工的使命。

6, Faith and Works

Breakthrough Missions is a non-profit, Gospel-based drug rehabilitation ministry. Over the years we have relied upon faith in God's provision to help former addicts begin a new lease in life and reintegrate to society. Residents at Breakthrough need not pay a single cent to undergo our programme. Aside from the generous offerings donated by Christians and churches, we also work hard to earn our keep by God's grace. This not only helps in healing and recovery, it is also a way for the brothers to develop a sense of responsibility and discipline. Likewise, it is a means of income for us to sustain the needs of this big family. We aim to give the best service in our work, and our ultimate goal is to glorify God and to benefit and love people. All income derived will go to Breakthrough Missions for the development of the Gospel-based rehabilitative ministry.

七、我们的服务

搬家运输服务
洗车打蜡服务
清洁打理服务
花圃园艺服务
丝印 T-恤服务
烫金书本装订
铜雕裱镜画框
油饰古董家具
脚底健康推拿
售卖圣经属灵书籍
售卖诗歌影音光碟
售卖卡片礼物赠品, 咖啡馆

7, Our Services

- Removal services
- Car washing and polishing services
- Cleaning services
- Gardening and landscaping services
- Silkscreen printing services
- Binding and embossing of books
- Framing and copper tooling
- Varnishing/Reconditioning of antique furniture
- Foot reflexology
- Sales of Bibles and Christian books
- Sales of Christian Audio and Video media
- Sales of cards and gifts
- Cafe (Dim Sum)